
                                                                                                                                                                                                                                                                                                              
                                                                                                                             

 

 

 

 

 

 

Protokoll Styrelsemöte Nordmarkens Näringsliv ek. för. 

Datum: 2024-04-11 Tid: 17.00 Plats: Westra Wermlands Sparbank 
 
Närvarande: Johan Västsäter, Birgitta Evensson (på länk), Thorill Pettersson, Mikael Swartz, Lennart 
Bryntesson, Rikard Olin, Stefan Moberg (på länk), Jannike Stockesjö, Jonas Ås och Johanna Karlin 

 

Ärenden: 
 

1. Mötets öppnande 
 Johan öppnade mötet och hälsade välkomna. 
 

2. Val av sekreterare och justerare för mötet 
Thorill Pettersson valdes till sekreterare för mötet. Johanna Karlin valdes till justerare för mötet. 

 

3. Föregående protokoll 
Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

4. Verksamhetsrapport 
Verksamhetsrapporten har skickats ut på mail innan mötet.  
Jonas återkopplar att våra dragningar i olika större sammanhang uppfattas positivt.   
Mikael frågar hur samarbetet med övriga tjänstemän i kommunen fungerar, Thorill uppfattar det 
som att allt fungerar väldigt bra. 
 

5. Projekt 

• ABC Across Border Collaboration Förlängning av LID som pågår fram till maj 2025. Fokus i 
ABC ligger på gränsöverskridande samarbeten mellan företag och föreningar. Detta för 
att främja näringslivsutveckling och därmed bidra till att skapa attraktiva platser och 
destination.  

• Härproducerat – Thorill beskriver projektet genom att i korta drag redogöra för 
intresseanmälan. För att en skarp ansökan ska beviljas behövs bland annat privat 
medfinansiering på ca 100 000. Styrelsen bifaller att Nordmarkens Näringsliv går in med 
50 000 av dessa. Medlen för detta tas från budgeterade projektkostnader. 

 
6. Industriwebben 

              Thorill lägger förslag om hur marknadsföringen av industriwebben skall påbörjas. Förslag ett är  
            enligt offert från Human Performance AB. Förslag två är att industriwebben synliggörs på   
            storskärm i   samband med TCC´s evenemang. Styrelsen är positiva till marknadsföring av. 
               industriwebben och beslutar om klartecken till omfattning och kostnad i nivå med paket 1 (2000   
               garanterade klick) enligt offert från Human Performance AB. Medel för detta tas från    

reserverade marknadsföringspengar. Efter genomförande bör en ordentlig uppföljning ske för att 
få fram vad det i slutänden har givit. Styrelsen väljer att avvakta med frågan om skyltreklam i 
Töcksfors. Jonas jobbar vidare med frågan för kommunens del 
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7. Inför Årsstämman 

Tunt med anmälda, Johan uppmanar styrelsen att anmäla sig.  
Simon ifrån ANC kommer och berättar om möjligheterna de erbjuder genom sina YH-

utbildningar. Thorill håller en presentation om nuläget i vårt näringsliv. Johan framför ett tack för 
nedlagt arbete till Johanna och Jannike som undanbett sig omval 
till styrelsen efter fyra respektive tre år. 
 

8. Övriga frågor 
Thorill lyfter frågan om det kunde vara idé att det i en bestämd frekvens kan gå ut ett brev från          
styrelsen till alla medlemmar i företagarföreningen. Styrelsen kommer fram till att hittar vi rätt   
ton, nivå och frekvens så har det goda förutsättningar att bli bra. Styrelsen kommer att lyfta det 
på nästa möte och skriva det första brevet tillsammans. Rikard berättar om egna erfarenheter 
hur det uppfattas som positivt av medlemmar att få ett brev ifrån sin 
styrelsen/styrelseordförande. Frågan om centrumföreningen har struktur och ordning väcks. I 
nuläget jobbar en valberedning med förslag till styrelse och det arbetas även med en finjustering 
av föreningens stadgar 
 

9. Mötets avslutande 
Johan avslutar mötet. 

 

 
 
 
 

Årjäng 2024-04-11 
 
 

 
Johan Västsäter/Ordförande  Thorill Pettersson/Sekreterare  
 
 

 
Johanna Karlin/Justerare 
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NAMN: Thorill Pettersson
TITEL, ORGANISATION: Sekreterare, Nordmarkens Näringsliv
TID: 2024-04-17 13:56:17 +02:00
IDENTIFIKATIONSTYP: E-post (thorill.pettersson@arjang.se)
IDENTIFIKATIONS-ID: 4ea7855726d647118206ca38dd843c90

NAMN: Johanna Karlin
TITEL, ORGANISATION: Justerare, Nord
TID: 2024-04-17 13:59:12 +02:00
IDENTIFIKATIONSTYP: E-post (johanna.karlin@arjang.travsport.se)
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NAMN: Johan Västsäter
TITEL, ORGANISATION: Ordförande, Nordmarkens Näringsliv
TID: 2024-04-17 14:23:43 +02:00
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